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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezik-e a kialakult hatósági gyakorlatnak megfelelő
szabályozást megalkotni?" 

Tisztelt Miniszter Úr! 

A hatályos magyar jogszabályok értelmében bármilyen csekély mennyiségű kábítószer "átadása"
már kábítószerkereskedelmet jelent. Mivel általában a nyomozóhatóságok szerint sem valósul meg
példának  okáért  egy  baráti  társaságban  történő  csekély  mennyiségű  kábítószer  átadásával  a
kábítószerkereskedelem büntetőjogi tényállása, kérem szíves tájékoztatását arra vonatkozóan, hogy
a  kormány  tervez-e  módosítani  ezen  az  életszerűtlen  szabályozáson,  valamint  terveznek-e  a
kialakult hatósági és jogalkalmazási gyakorlatnak megfelelő szabályozást alkotni? 

Válaszát előre is köszönöm. 
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